
Protokół Nr XVIII/16
z XVIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2014-2018
z dnia 22 marca 2016r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  10:10  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 15 radnych. 

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Burmistrz  Ścinawy  Pan  Krystian  Kosztyła,
oraz  pracownicy  urzędu i  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do niniejszego
protokołu).

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej-Pan  Marek  Szopa  dokonał  otwarcia  XVIII  sesji  Rady  Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może  podejmować  prawomocne  uchwały  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego
protokołu). 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XVIII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) w sprawie odrzucenia w całości stanowiska reprezentatywnych Związków Zawodowych dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie w sprawie likwidacji oddziału przedszkolnego
i przekształcenia Szkoły Podstawowej w Tymowej im. Orląt Lwowskich w Szkołę Filialną w Tymowej
podporządkowaną Szkole Podstawowej Nr 3 w Ścinawie im. Bronisława Malinowskiego.
2) w sprawie odrzucenia w całości stanowiska reprezentatywnych Związków Zawodowych dotyczącego
zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Gminy  w Ścinawie  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Placówek
Oświatowych w Ścinawie.
3)  w  sprawie  wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcie  nadzorcze  /negatywną  opinię  /  Dolnośląskiego
Kuratora  Oświaty  we  Wrocławiu  dotyczące  utworzenia  z  dniem  01.09.2016r.  Zespołu  Placówek
Oświatowych w Ścinawie.
4) w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy
w Rodzinie na lata 2016-2020.
5) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018.
6)  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do  Statutu  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Ścinawie.
7) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zmianę granic
miasta Ścinawa. 
5.Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XVII z dnia 29 lutego 2016r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
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Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ścinawa Pan  Dariusz  Stasiak  z  upoważnienia  Burmistrza  zgłosił  wniosek
o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  dwóch  projektów  uchwał:  1)  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Ścinawa,  2)
zmieniająca uchwałę Nr XVII/108/16 z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ścinawa na rok
2016

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
( 15 głosami „za” ,„przeciw”-0„wstrzymało się-0”) wyraziła zgodę na wprowadzenie do
porządku obrad zgłoszonych projektów uchwał.

Następnie Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) w sprawie odrzucenia w całości stanowiska reprezentatywnych Związków Zawodowych dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie w sprawie likwidacji oddziału przedszkolnego
i przekształcenia Szkoły Podstawowej w Tymowej im. Orląt Lwowskich w Szkołę Filialną w Tymowej
podporządkowaną Szkole Podstawowej Nr 3 w Ścinawie im. Bronisława Malinowskiego.
2) w sprawie odrzucenia w całości stanowiska reprezentatywnych Związków Zawodowych dotyczącego
zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Gminy  w Ścinawie  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Placówek
Oświatowych w Ścinawie.
3)  w  sprawie  wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcie  nadzorcze  /negatywną  opinię/  Dolnośląskiego
Kuratora  Oświaty  we  Wrocławiu  dotyczące  utworzenia  z  dniem  01.09.2016r.  Zespołu  Placówek
Oświatowych w Ścinawie.
4) w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy
w Rodzinie na lata 2016-2020.
5) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018.
6)  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do  Statutu  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Ścinawie.
7) w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zmianę granic
miasta Ścinawa.
8)  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy Ścinawa
9) zmieniająca uchwałę Nr XVII/108/16 z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie przyjęcia programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ścinawa na
rok 2016
5.Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XVII z dnia 29 lutego 2016r.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

Ad.4.1.  
w sprawie odrzucenia w całości  stanowiska reprezentatywnych Związków Zawodowych dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie w sprawie likwidacji oddziału przedszkolnego
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i przekształcenia Szkoły Podstawowej w Tymowej im. Orląt Lwowskich w Szkołę Filialną w Tymowej
podporządkowaną Szkole Podstawowej Nr 3 w Ścinawie im. Bronisława Malinowskiego.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

I. Chrystyna:
Przedstawiając nam projekt uchwały w sprawie likwidacji  oddziału przedszkolnego i  przekształcenia
Szkoły  Podstawowej  w  Tymowej,  zostało  powiedziane  iż  wystąpi  się  z  wnioskiem  do  Związków
Zawodowych odnośnie wydania opinii,  jeżeli  opinie te są negatywne to czemu ma służyć podjęcie
dzisiejszej uchwały w sprawie odrzucenia tych opinii. Opinia jest taka a nie inna i myślę, że się nie
zmieni. Czemu ma to służyć ?  

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak:
Opinia się nie zmieni, natomiast Rada Gminy wyraża swoje stanowisko wobec tej opinii, to jest element
procesu, który rozpoczęliśmy uchwałą tą ze stycznia i  myślę iż  proces ten zakończymy w kwietniu
i maju o przystąpieniu do tych procesów, które zapoczątkowaliśmy.

I. Chrystyna:
W tej chwili wyrażamy swoje stanowisko do opinii Związków Zawodowych a potem te Związki wyrażają
swoją opinię do naszej opinii. Jak to się odbywa ?

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak:
Opinia ma charakter generalnie rzecz biorąc niewiążący, czyli tak jak przy tej opinii nie jest napisane
w ustawie i rozporządzeniu iż obliguje organ wobec którego jest wydawany, czyli w tym przypadku
uchwały  Rady  Gminy.  Natomiast  Rada  Gminy  musi  zająć  swoje  stanowisko  wobec  tej  opinii  albo
akceptuje  albo  odrzuca.  Gdyby  akceptowała  to  nie  musielibyśmy  podejmować  żadnej  uchwały,
ponieważ  odrzuca  ,  Rada  postępuje  konsekwentnie  na  rzecz  zrealizowania  pierwotnej  uchwały
dotyczącej przekształceń Szkoły Podstawowej w Tymowej i  dlatego w takiej  treści  przygotowaliśmy
uchwałę i wnioskujemy o jej podjęcie.  

Dyskusję zamknięto.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(9 głosami „za”, „przeciw”-3, „wstrzymało się”-3) podjęła uchwałę w sprawie odrzucenia
w  całości  stanowiska  reprezentatywnych  Związków  Zawodowych  dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie w sprawie likwidacji  oddziału
przedszkolnego i przekształcenia Szkoły Podstawowej w Tymowej im. Orląt Lwowskich
w Szkołę Filialną w Tymowej podporządkowaną Szkole Podstawowej Nr 3 w Ścinawie im.
Bronisława Malinowskiego.

Ad.4.2.
w sprawie odrzucenia w całości  stanowiska reprezentatywnych Związków Zawodowych dotyczącego
zaopiniowania  projektu  uchwały  Rady  Gminy  w Ścinawie  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Placówek
Oświatowych w Ścinawie.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.
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Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(9 głosami „za” ,„przeciw”-3, „wstrzymało się”-3) podjęła uchwałę w sprawie odrzucenia
w  całości  stanowiska  reprezentatywnych  Związków  Zawodowych  dotyczącego
zaopiniowania projektu uchwały Rady Gminy w Ścinawie w sprawie utworzenia Zespołu
Placówek Oświatowych w Ścinawie.

Ad.4.3. 
w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze /negatywną opinię / Dolnośląskiego Kuratora
Oświaty we Wrocławiu dotyczące utworzenia z dniem 01.09.2016r.  Zespołu Placówek Oświatowych
w Ścinawie.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

I. Chrystyna:
Odnośnie  tabel  z  których  wynika,  że  liczba  nauczycieli  zatrudnionych  w Szkole  Podstawowej  Nr  3
w Ścinawie wynosi czterdzieści osiem, a w Tymowej dwanaście natomiast po reorganizacji wychodzi, że
w Szkole Podstawowej Nr 3 w Ścinawie będzie pięćdziesięciu nauczycieli a w Tymowej zostanie tylko
trzech. Co stanie się z pozostałą częścią nauczycieli, ponieważ miało być tak, że nikt nie straci pracy.    

Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Grażyna Matkowska-Rudomino:
W tym roku  zamiast  czterech  klas  pierwszych  będziemy mieli  dwie  albo  jedną.  W związku  z  tym
zmniejsza  się  liczba  nauczycieli  w  nauczaniu  początkowym  ponadto  są  nauczyciele,  którzy  są
zatrudnieni na część etatu i liczą się jako osoba. Rzeczywiście będzie mniej ale to będzie zmniejszona
liczba w stosunku do osób, które mają umowę na czas określony. 

I. Chrystyna:
Czyli żaden nauczyciel nie straci pracy ?

Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Grażyna Matkowska-Rudomino:
Zgadza  się  nikt  nie  straci  pracy,  tylko  w  sytuacji  takiej  jak  reforma  sześciolatków  i  nauczania
początkowego powoduje to, że klas pierwszych nie będzie pięć tylko dwie lub jedna. Nauczycielom
którzy mają umowę na czas określony w tym przypadku nie zostanie ona przedłużona, ale nauczyciele
zatrudnieni na czas nieokreślony będą mieli zapewnione zatrudnienie.

I. Chrystyna:
Mamy  tutaj  podane  informacje  w  przeliczeniu  na  osoby  a  może  Pani  powiedzieć  jak  to  wygląda
w przeliczeniu na etaty ?

Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Grażyna Matkowska-Rudomino:
W tej chwili raczej nie odpowiem jak to wygląda w przeliczeniu na etaty ponieważ musiałabym odnieść
się do systemu.

Dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(9 głosami „za”, „przeciw”-3, „wstrzymało się”-3) podjęła uchwałę w sprawie wniesienia
skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze /negatywną opinię / Dolnośląskiego Kuratora Oświaty
we Wrocławiu dotyczące utworzenia z dniem 01.09.2016r. Zespołu Placówek Oświatowych
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w Ścinawie.

Ad.4.4.  
w sprawie przyjęcia  Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar  Przemocy
w Rodzinie na lata 2016-2020.

Kierownik  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Ścinawie  Pani  Jolanta  Szymczyk
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -0) podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie
na lata 2016-2020.

Ad.4.5. 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018.

Kierownik  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Ścinawie  Pani  Jolanta  Szymczyk
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15 głosami „za” ,„przeciw”-0, „wstrzymało się” -0)  podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018.

Ad.4.6.  
w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ścinawie.

Kierownik  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Ścinawie  Pani  Jolanta  Szymczyk
przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
wprowadzenia  zmian  do  Statutu  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Ścinawie.

Ad.4.7. 
w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zmianę granic
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miasta Ścinawa.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.
 
Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do projektu uchwały. 
I. Chrystyna:
Czy po konsultacjach wpłynęło do Urzędu jeszcze jakieś pismo w tej sprawie ?
 
Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W lutym wpłynęły trzy negatywne opinie związane z tą zmianą. Przedstawiliśmy te opinie Państwu na
poprzedniej sesji. Opinie te traktujemy jako negatywne głosy w tych konsultacjach.  

Dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(11  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-4)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o zmianę granic
miasta Ścinawa.

Ad.4.8.
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Ścinawa.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy
projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”  -0)  podjęła  uchwałę  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego gminy Ścinawa.

Ad.4.9.
zmieniająca uchwałę Nr XVII/108/16 z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ścinawa na rok
2016.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa Pan Dariusz Stasiak przedstawił projekt uchwały.

Komisja  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Przyrody  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”  -0)  podjęła  zmieniająca  uchwałę  Nr
XVII/108/16  z  dnia  29  lutego  2016r.  w  sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad
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zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy
Ścinawa na rok 2016.

Ad.5.
Zatwierdzenie protokołu nr XVII z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 29 lutego 2016r.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję do protokołu.    
 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały.  Brak  pytań.  Dyskusję
zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  15  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu
(15  głosami  „za”  ,„przeciw”-0,  „wstrzymało  się”-0)  przyjęła  protokół  Nr  XVII  z  dnia
29 lutego 2016 r. wraz z autopoprawką.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

M. Mostowski:
Czy znany jest termin otwarcia Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Dziewinie ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
W związku z tym iż dostaliśmy rozstrzygnięcie Rady Nadzorczej.  Mam dostać informację na piśmie
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w formie dotacji około 160 000 zł i preferencyjnej
pożyczki  również  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony Środowiska  w kwocie  około  300 000  zł  na
zaadoptowanie  budynku  przeznaczonego  wcześniej  na  świetlicę  a  teraz  na  Ośrodek  Edukacji
Ekologicznej.  Rozmawialiśmy  również  z  potencjalnymi  dostawcami  urządzeń,  które  mają  się  tam
znajdować.  Wszystkie  działania  związane  z  otwarciem  Ośrodka  potrwają  około  półtora  miesiąca,
zakładamy iż ostateczny termin nastąpi w miesiącu czerwcu bieżącego roku.

M. Ratajczak:
1. Na jakim etapie jest sprawa doprowadzenia gazu do Ścinawy ?
2.  Odnośnie  budynków PKP w Ścinawie  i  Chełmku Wołowskim,  aby  wystąpić  do  władz  z  pismem
w sprawie  remontów,  gdyż  prawdopodobnie  kolej  będzie  dysponować  dużymi  środkami  unijnymi.
Uważam, że budynki te są reprezentacyjne i dobrze byłoby je wyremontować.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
ad.1.
W tej chwili jesteśmy przed podpisaniem listu intencyjnego z dostawcą gazu, który dystrybuuje również
gaz  w  Prochowicach.  Mamy  uzgodnione  zobowiązanie  obu  stron  w  stosunku  do  całego  projektu
związanego  z  gazyfikacją.  Gazyfikacja  ma  być  realizowana  za  pomocą  rurociągów,  które  chcemy
przeprowadzić w pasie nieczynnej nitki kolejowej, mamy również harmonogram i uzgodnienia z PKP
nieruchomościami  ponieważ  przejmujemy  nieczynny  odcinek  Prochowice-Ścinawa.  Zgodnie
z harmonogramem w miesiącu maju ma nastąpić rozbiórka istniejących jeszcze torów a w miesiącu
lipcu  będziemy  już  dysponować  tym  odcinkiem.  Równolegle  trwają  prace  nad  zmianą  w  planie
zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Ścinawa i na obszarze Gminy Prochowice. Po
nasze stronie około 14 km torowiska a w Prochowcach około 4 km na tych odcinkach zmienia się plan
zagospodarowania  przestrzennego  po  to,  aby  umożliwić  uzyskanie  pozwolenia  związanego
z poprowadzeniem oprócz ścieżki rowerowej na nasypie, także w pasie ścieżki infrastruktury technicznej
w postaci rurociągu gazowego. Liczymy na to iż z końcem roku będziemy dysponować pozwoleniem na
budowę  rurociągu  łączącego  Prochowice  ze  Ścinawą.  Wszystkie  zmiany  związane  z  tą  inwestycją
spowodują to,  że po ustaleniu  terminarzu wydatków być może na koniec  przyszłego roku uda się
rozpocząć inwestycją związaną z budową rurociągu na odcinku Ścinawa- Prochowice. Na chwilę obecną
rozmawiamy  z  projektantami  rurociągu  gazu,  ponieważ  dysponujemy  możliwością  mimo,  że  nie
jesteśmy jeszcze  właścicielami  prowadzenia  prac  projektowych.  W tej  chwili  projektujemy rurociąg
i równocześnie ścieżkę rowerową.
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ad.2.
Wystąpiliśmy już z pismem do PKP w temacie dworca kolejowego w Ścinawie. Wiemy, że magistrala
kolejowa ma być  modernizowana i  wiemy również,  że modernizacją tą  nie  zostaną objęte  dworce
kolejowe tylko chodzi bardziej o torowiska by można było rozwinąć prędkość i o skrzyżowania, które
zamienione  będą  na  bezkolizyjne  czyli  wiadukty,  więc  w  tym  kierunku  idzie  cała  inwestycja.
Wystąpiliśmy  z  pismem  do  PKP  Nieruchomości  odnośnie  ujęcia  w  swoich  planach  związanych
z realizacją  modernizacji tej infrastruktury kolejowej także dworca kolejowego w Ścinawie.

M. Ratajczak:
A odnośnie Chełmka Wołowskiego też zostało wystosowane pismo ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Nie odnośnie Chełmka nie wystąpiliśmy z pismem.

M. Ratajczak:
To proszę o wystąpienie z takim pismem również odnośnie Chełmka Wołowskiego.

M. Żogalska:
Na jakim etapie są ustalenia w sprawie podpisania umowy z energetyką ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Jesteśmy nadal w okresie bezumownym. Energetyka wysyła do nas rachunki związane z pracami, które
są niezbędne i wiążą się z bezpieczeństwem. Są to odpisy amortyzacyjne i podatek od nieruchomości
więc te koszty ponosimy. Rozmowy nadal trwają. Liczymy, że jeszcze na wiosnę podpiszemy zgodną
z naszymi oczekiwaniami umowę na serwis oświetlenia drogowego.
Podjęliśmy  również  decyzję  związaną  z  budową  własnego  oświetlenia  drogowego  na  terenach
wiejskich.  W  zeszłym  roku  został  opracowany  program  funkconalno-użytkowy,  który  został
zrealizowany  na  wszystkich  terenach  wiejskich  w  naszej  gminie.  Szykujemy  się  do  przetargu  na
wyłonienie wykonawcy, który w ciągu roku lub półtora wykona całe oświetlenie na terenach wiejskich
a  później  my  zostaniemy  właścicielami.  Myślę,  że  taka  kierunkowa  decyzja  jest  również  kartą
przetargową z firmą Tauron-Dystrybucja i pozwoli nam to wcześniej zawrzeć korzystną dla nas umowę.
Jak wiadomo do tej pory płaciliśmy za utrzymanie punktu świetlnego zgodnie z umową, która wygasła
w grudniu około 37 zł, kwota którą ustaliliśmy teraz to 9,50. 

J. Szebeszowicz:
1. Odnośnie drogi powiatowej do Grzybowa, która jest nieprzejezdna ponieważ dziury są niesamowite,
pobocza zarastają i przydałby się kapitalny remont.
2. W sprawie terenu pod plac zabaw w Grzybowie. Miało być stawiane zadaszenie i co dalej w związku
z tą sprawą ?
3. Sprawa parku w Zaborowie, odpowiedź którą dostałem jest niesatysfakcjonująca, dlatego też proszę
Dyrektora ZGK o rozmowę z Panią Sołtys.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
ad.1.
Jeżeli chodzi o drogę powiatową do Grzybowa to w tej chwili kończymy uzgodnienia z Powiatem co do
kosztów związanych  z  utrzymaniem bieżącym dróg,  więc  doraźne prace związane z  uzupełnieniem
ubytków po zimie i koszenie poboczy. Jeżeli Rada Powiatu i nasze uzgodnienia ze Starostwem zakończą
się pomyślnie to będzie realizowała Gmina Ścinawa z dotacji, która będzie przekazywana z Powiatu
Lubińskiego na ten cel.  Myślę, że łatwiej i  sprawniej będzie nam realizować potrzeby mieszkańców
także z bieżącym utrzymaniem drogi do Grzybowa.
ad.2.
W tej chwili nie posiadamy środków aby wykupić teren pod plac zabaw w Grzybowie. Prowadzimy na
ten temat rozmowy z Panem Baranowskim, który dysponuje takim terenem zakupionym wcześniej i jest
w trakcie spłaty, jeżeli dojdziemy do porozumienia i ustalimy konkretne kwoty to wtedy będziemy mogli
zabezpieczyć określoną  kwotę w budżecie na wykup tego terenu. Liczymy na to, że negocjacje te
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zakończą się w tym roku i na etapie uchwalenia budżetu na przyszły roku. Może na jesień będziemy
znać realne kwoty, które będziemy mogli ująć w budżecie na przyszły rok.
ad.3.
Poinformujemy Pana Dyrektora ZGK aby skontaktował się z Panią Sołtys i porozmawiał na ten temat.  

I. Chrystyna:
Kiedy nastąpi oficjalny odbiór prac remontowych przy chodniku w Tymowej ?

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Zapraszamy dzisiaj o godzinie 13:00 będzie Inspektor Nadzoru i reprezentant Starostwa Powiatowego
i my również  wybieramy się na oficjalny odbiór.  O godzinie 13:30 wykonawca będzie prezentował
wykonaną inwestycję a my sprawdzimy czy wykonał wszystko zgodnie z planem. Po odbiorze będzie
sporządzony  protokół  i  będzie  możliwość  wpisania  wszystkich  uwag,  które  pojawią  się  na  miejscu
w zaleceniach związanych z uzupełnieniem, naprawą i dostosowanie do tego co powinno być.

D. Pawłoszyńska:
W Chełmku Wołowskim przy drodze powiatowej w stronę stacji jest bardzo duża dziura, która jest
uciążliwa dla kierowców, proszę o interwencję.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Będziemy remontować, jeżeli chodzi o Chełmek Wołowski naszą drogę gminną, która znajduje się na
początku  Tymowej  już  niebawem.  Przy  tej  inwestycji  ubiegaliśmy  się  ośrodki  z  programu rozwoju
obszarów wiejskich o których mówiliśmy w kontekście zmiany granic miasta Ścinawa tam mamy taką
możliwość.  Tymowa  i  Chełmek  Wołowski  to  tereny  wiejskie,  już  złożyliśmy  wniosek  do  programu
rozwoju obszarów wiejskich i na środki finansowe na przebudowę i modernizacją odcinka łączącego
Tymowę z Chełmkiem Wołowskim a także z samym Chełmkiem. 
Jeżeli chodzi o teren przy PKP to nie są oni zainteresowani w infrastrukturę drogową. Przeprowadziliśmy
rozmowę z PKP Nieruchomościami i oni najchętniej przekazaliby to gminie aby pozbyć się problemu,
a gmina miałaby kolejne zadanie do zrealizowania związane z naprawą tego odcinka drogowego. Na
razie nie stać nas aby hurtowo przejmować wszystkie zaniedbane obiekty czy drogi po to żeby szukać
środków na ich modernizację. 
Możemy wystosować pismo do PKP Nieruchomości  w kwestii  naprawy tego fragmentu drogowego,
chociaż spodziewam się negatywnej odpowiedzi, ale zgodnie z Pani sugestią wystosujemy takie pismo.

Ad.7 Wolne wnioski. 

P. Kowalski:
1.  Proszę  o wycięcie  zakrzewień w Dąbrowie  Środkowej  na działce 120/5 przy świetlicy oraz  przy
drodze gminnej, która prowadzi na pola zaraz za Dąbrową, jak również w Dąbrowie Dolnej na działce
141 przy posesji nr 6.
2. Również przy drodze powiatowej na odcinku Siedlce-Ręszów.
Proszę o odpowiedź na piśmie.

M. Żogalska:
1.  Proszę  o  dostawienie  dodatkowego  pojemnika  na  plastik  ponieważ  nie  mieszczą  się  odpady
plastikowe i powstaje bałagan przy Pl. Zednoczenia.
2.  Wniosek  o  naprawę lampy na ul.  Lipowej  przy  sklepie  „Kapsel”  jest  tam również  przejście  dla
pieszych, które jest mało widoczne.
3. Odnośnie nowej drogi na Pl. Zjednoczenia mieszkańcy pisali już prośbę do Urzędu ale prosili mnie
również o wsparcie aby zamontować próg zwalniający.

W. Jagiełło:
W  sprawie  transportu  na  mecz  do  Rudnej,  nie  ma  zabezpieczonych  środków  aby  zorganizować
przewóz ?
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I. Chrystyna:
Proszę o interwencję w sprawie wycinki krzewów np. przy drodze powiatowej na odcinku Tymowa-
Ścinawa.

Ad.8. Zapytania sołtysów.

E. Socha:
Proszę  o  wycinkę  krzewów  w  Dąbrowie  Dolnej  przy  drodze  gminnej  do  numeru  4,  jak  również
odnowienie przystanków autobusowych i tablice informacyjne.

D. Pawłoszyńska:
Czwartego kwietnia w Dziesławiu odbędzie się zebranie proszę o przybycie Pana Burmistrza lub Pana
Sekretarza.

Ad.9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad. 10. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak pytań.

Ad. 11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Działając w oparciu o § 12 ust. 2 Regulaminu Rady Miejskiej stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu
Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  wszystkie  zapytania  i  interpelacje  na  które  nie  udzielono  odpowiedzi
zostaną udzielone na piśmie. 

Ad. 12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Chciałbym poinformować iż dostaliśmy dużo kartek z życzeniami świątecznymi oraz pozdrowieniami,
również od Starostwa jest też dużo kartek imiennych, które zostaną zaraz rozdane. 
Życzę również wszystkim obecnym Zdrowych, Wesołych Świąt Wielkanocnych.

Burmistrz Ścinawy Pan Krystian Kosztyła:
Szanowni Państwo w imieniu swoim oraz współpracowników chciałbym wszystkim Radnym, zebranym
tu Sołtysom i mieszkańcom złożyć najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się świąt Wielkiej
Nocy, życzę dużo zdrowia aby spotkania rodzinne były czasem odpoczynku a wiosna, która już do nas
zawitała niech napełnia Was nadzieją na lepsze jutro. Wszystkiego dobrego.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 11:25
zamknął obrady XVIII sesji  Rady Miejskiej w Ścinawie w VII kadencji  2014-2018. Na tym protokół
zakończono.  

Protokołowała: Klaudia Stachów                                                          Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

w Ścinawie                

Marek Szopa             
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